
MUNICIPIUL PIATRA NEAMȚ       

Serviciul Administrație Publică Locală 
Nr.50485 din 20.12.2024 

 

 

PROCES-VERBAL 

Încheiat astăzi, 28.11.2024, în şedinţa extraordinară 

a Consiliului Local al Municipiului Piatra Neamţ  

 

În conformitate cu prevederile art. 133 alin.(2) lit.a), art. 134 alin.(1) lit.a) și alin.(4) din 

O.U.G. nr.57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 

Dispoziţia nr.3760 din 25.11.2024, Primarul Municipiului a convocat Consiliul Local al 

Municipiului Piatra Neamţ la ședința extraordinară. 

La şedință sunt prezenți: Primarul Municipiului – dl. Vasile- Adrian  Niță, d-na Oana 

Roxana Catzaiti –Secretarul General al Municipiului, dl. Dragoș Chitic – Administrator Public și 18 

consilieri locali (16 consilieri locali sunt prezenți fizic și 3 consilieri locali sunt prezenți on-line: dl. 

Mahu Bogdan Horațiu, dl. Viceprimar Sauciuc Cristian și dl. Teodorescu Constantin). Lipsesc: dl. 

Iacob Vasile Manuel și d-na consilier local Tatomir Alina Mihaela. 

De asemenea la ședință participă: dl. Dragoș Ștefan - Șef Serviciu Administrație Publică 

Locală, dl. Andrei Acristinei - Șef Serviciu Juridic, dl. Gabriel Muraru - Șef Serviciu Comunicare, 

dl. Melinte Alexandru – Direcția de Asistență Socială, dl. Postolică Vlăduț - Șef Serviciu GIS-IT, 

reprezentanți ai Compartimentului Secretariat și Asistență Juridică a Consiliul Local din cadrul 

Serviciului Administrație Publică Locală și  reprezentanți ai mass-mediei audiovizuale. 

Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință informează Consiliul Local asupra faptului că 

la ședință sunt prezenți 19 consilieri locali (din care 16 consilieri locali sunt prezenți fizic și 3 

consilieri locali sunt prezenți on-line), astfel şedinţa este legal constituită şi se pot începe lucrările. 

Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință supune la vot ordinea de zi, care a fost 

aprobată cu unanimitate de voturi. 

Dl. Primar Adrian Niță informează Consiliul Local că suplimentează ordinea de zi cu 

proiectele de hotărâre de la nr.5 la nr.8. 

Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință supune la vot ordinea de zi, cu modificările și 

completările ulterioare, care a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

Dl. Consilier local Toma Vlăduț informează Consiliul Local că nu participă la votarea 

proiectului de hotărâre nr.6. 

Dl. Viceprimar Sauciuc Cristian informează Consiliul Local că nu participă la votarea 

proiectului de hotărâre nr.6. 

Dl. Consilier local Dulamă Laurențiu Cristinel informează Consiliul Local că nu participă la 

votarea proiectelor de hotărâre nr.1 și nr.5. 

Dl. Consilier local Apopei Marius informează Consiliul Local că nu participă la votarea 

proiectului de hotărâre nr.6. 

 

 

I. PROIECTE  DE HOTĂRÂRE: 

 1.HOTĂRÂRE pentru modificarea HCL nr.317 din 13.09.2024 privind aprobarea procedurii 

de anulare a accesoriilor aferente obligatiilor bugetare restante la 31.08.2024 inclusiv, constând în 

creante de natura fiscala datorate bugetului local al municipiului Piatra Neamt; 

                 - iniţiator – Primar Vasile-Adrian Niță 

            2.HOTĂRÂRE pentru modificarea HCL nr.419 din 20.11.2024 privind acceptarea unei 

sponsorizări din partea Regiei Naționale a Pădurilor – Romsilva, prin Direcția Silvică Neamț; 

                 - iniţiator – Primar Vasile-Adrian Niță 

            3.HOTĂRÂRE privind exercitarea dreptului de preempțiune pentru imobilul  situat în  

Municipiul Piatra-Neamț, str. Petru Rareș, nr. 1, jud. Neamț;   

                                      - iniţiator – Primar Vasile-Adrian Niță 

 4.HOTĂRÂRE pentru modificarea HCL nr.171 din 22.06.2023 privind punerea la dispoziția 

Companiei Județene APA SERV SA, cu titlu gratuit, a unor terenuri proprietatea publică/privată a 



municipiului Piatra Neamț, pentru derularea ”Proiectului Regional de Dezvoltare a Infrastructurii de 

Apă și Apă Uzată din județul Neamț, în perioada 2014-2020”;   

                                      - iniţiator – Primar Vasile-Adrian Niță 

 5.HOTĂRÂRE privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Piatra Neamț, 

pe anul 2024; 

                                      - iniţiator – Primar Vasile-Adrian Niță 

 6.HOTĂRÂRE privind constituirea Consiliului Comunitar Consultativ și aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare al acestuia; 

                                      - iniţiator – Primar Vasile-Adrian Niță 

 7.HOTĂRÂRE pentru modificarea HCL nr.373 din 16.10.2024 privind încheierea unui 

parteneriat cu Consiliul Județean Neamț prin Centru pentru Cultură și Arte Carmen Saeculare, 

Camera de Comerț și Industrie Neamț și Organizația de Management al Destinației Turistice Piatra 

Neamț, pentru organizarea evenimentelor de sfârșit de an: Ziua Națională 2024, ”Piatra lui Crăciun 

– Tărâmul Moșului, ediția a III-a” și Revelion 2025, cu modificările și completările ulterioare;   

                                      - iniţiator – Primar Vasile-Adrian Niță 

 8.HOTĂRÂRE privind modificarea unor tarife aferente Contractului 

nr.35.695/5673/31.08.2023 de delegare prin concesiune a gestiunii activității de măturat, spălat, 

stropit și întreținere a căilor publice și curățarea și transportul zăpezii de pe căile publice și 

menținerea în funcțiune a acestora pe timp de polei sau de îngheț - parte componentă a serviciului 

de salubrizare din Municipiul Piatra Neamț;   

                                      - iniţiator – Primar Vasile-Adrian Niță 

 

 II. Informări – Întrebări – Interpelări adresate executivului 

 

 

 Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.1 pentru modificarea HCL nr.317 din 13.09.2024 privind aprobarea procedurii de 

anulare a accesoriilor aferente obligațiilor bugetare restante la 31.08.2024 inclusiv, constând în 

creanțe de natură fiscală datorate bugetului local al municipiului Piatra Neamț; 

 Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr.46628 din 25.11.2024 emis 

de către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv 

Direcția Txe si Impozite; 

 Comisiile de specialitate nr.1 și nr.5 au avizat favorabil proiectul de hotărâre și propun 

adoptarea acestuia. 

 Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre, care a fost 

APROBAT cu 18 voturi Pentru (din care au votat on-line : dl. Consilier local Mahu Bogdan 

Horațiu, dl. Viceprimar Sauciuc Cristian și dl. Consilier local Teodorescu Constantin) și dl. 

Consilier local Dulamă Laurențiu Cristinel nu a participat la vot. 

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA 

NR. 420 a Consiliului. 
 

 

 Dl. Mihalcea Cristian - Președinte de ședință - supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.2 pentru modificarea HCL nr.419 din 20.11.2024 privind acceptarea unei 

sponsorizări din partea Regiei Naționale a Pădurilor – Romsilva, prin Direcția Silvică Neamț; 

 Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr.46571 din 25.11.2024 emis 

de către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv 

Serviciul Comunicare; 

Comisiile de specialitate nr.1 și nr.5 au avizat favorabil proiectul de hotărâre și propun 

adoptarea acestuia. 

Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre, care a fost 

APROBAT cu unanimitate de voturi (din care au votat on-line : dl. Consilier local Mahu Bogdan 

Horațiu, dl. Viceprimar Sauciuc Cristian și dl. Consilier local Teodorescu Constantin). 

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA 

NR. 421 a Consiliului. 



Dl. Mihalcea Cristian - Președinte de ședință - supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.3 exercitarea dreptului de preempțiune pentru imobilul situat în Municipiul Piatra-

Neamț, str. Petru Rareș nr. 3 (fost nr.1), jud. Neamț; 

 Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr.46865 din 26.11.2024 emis 

de către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv 

Direcția Cadastru, Domeniul Public și Privat; 

Comisiile de specialitate nr.1 și nr.5 au avizat favorabil proiectul de hotărâre și propun 

adoptarea acestuia. 

Dl. Consilier local Asandei Alexandru Constantin – ”având în vedere faptul că documentația 

am primit-o destul de târziu și proiectul de hotărâre este succint, aș vrea să primim niște lămuriri 

referitoare la faptul că nu este stabilit un preț anume sau o limită de preț vis-a-vis de exercitarea 

dreptului de preempțiune.” 

D-na Oana Roxana Sârbu- Secretarul General al Municipiului Piatra Neamț- ”în cazul 

dreptului de preempțiune, Codul Civil prevede o procedură. Prima etapă este exercitarea dreptului 

de preempțiune sau renunțarea la acesta, în termen de 15 zile. Din acest motiv ne-am grăbit cu 

ședința de consiliu. De la lichidator este făcută propunerea pentru noi și acolo apare și prețul.” 

Dl. Consilier local Asandei Alexandru Constantin – ”am primit o documentație, dar nu am 

găsit prețul.” 

D-na Oana Roxana Sârbu – Secretarul General al Municipiului Piatra Neamț-  ”spre finalul 

documentației. Noi acum nu suntem de acord cu nici un preț, doar ne exprimăm astăzi, în această 

etapă, dreptul de a-l cumpăra prin dreptul la preempțiune. O etapă următoare.....” 

Dl. Consilier local Asandei Alexandru Constantin – ”primăria poate fi trasă la răspundere în 

cazul în care părțile nu ajung la un acord vis-a-vis de preț?” 

D-na Oana Roxana Sârbu – Secretarul General al Municipiului Piatra Neamț- ”nu” 

Dl. Consilier local Asandei Alexandru Constantin – ”vreau să vă mai întreb dacă există o 

estimare a costurilor de reparare a acestei clădiri. Fiind o clădire de patrimoniu, orice reparație 

presupune niște avize date de către instituțiile abilitate și niște costuri suplimentare. Ea poate avea 

destinația de birouri așa cum se justifică aici ? adică să poată fi folosită de către direcțiile și 

serviciile primăriei ?” 

D-na Oana Roxana Sârbu – Secretarul General al Municipiului Piatra Neamț- ”acolo au fost 

tot birouri.” 

Dl. Consilier local Asandei Alexandru Constantin – ”aveți certitudinea că o puteți folosi ? că 

veți primi aprobările necesare ?” 

D-na Oana Roxana Sârbu – Secretarul General al Municipiului Piatra Neamț- ”destinația o 

dăm noi, când o înregistrăm în cartea funciară. Clădirea, categoric, poate fi folosită pentru birouri, 

ca sediu administrativ”. 

Dl. Consilier local Asandei Alexandru Constantin – ”reamintesc că în proprietatea 

municipiului sunt și alte imobile utilizate ca și sedii administrative. Cum ar fi clădirea de lângă piața 

centrală, care are o suprafață foarte mare și care se pretează pentru birouri moderne și nu mai 

departe de 200 mp de aici mai este o clădire, prin intermediul SC Publiserv SA, dar tot a primăriei, 

care ar putea fi utilizată.” 

Dl. Primar Vasile-Adrian Niță – ”acest proiect de hotărâre eu l-am inițiat. Dumneavoastră 

nu vedeți utilitatea. Este părerea dumneavoastră sau a întregului grup ?” 

Dl. Consilier local Asandei Alexandru Constantin – ”este părerea grupului PNL”. 

Dl. Primar Vasile-Adrian Niță – ”am să vă explic de ce este util și este doar părerea mea. In 

primul rând din punct de vedere economic : putem achiziționa la un preț mic. Doar dacă ne 

raportăm la valoarea terenului de acolo, este mult mai mic față decât valorează. Apoi e vorba de un 

lichidator, de la o bancă dacă nu greșesc. In ceea ce privește grija dvs legată de renovare, de 

costurile renovării, sunt suficiente fonduri europene pentru monumentele istorice cu plăți de 

cofinanțare foarte mici, de 2%, așa încât această clădire emblematică să o redăm comunității 

noastre. Dacă vi se pare inutil sau inoportun, puteți să vă exprimați acest punct de vedere. Toate 

clădirile vor fi utilizate. Din aceste clădiri și unele partide vor pleca, pentru că ele vor fi redate 

societății, oamenilor din Piatra Neamț, celor care au nevoie. Partidele pot să-și ia cu chirie sedii în 

altă parte.”   



Dl. Consilier local Asandei Alexandru Constantin – ”așa este. De fapt este o practică veche, 

pe care administrațiile, nu cea precedentă, ci cele de dinainte au practicat-o.” 

Dl. Primar Vasile-Adrian Niță – ”exact.” 

Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre, care a fost 

APROBAT cu 14 voturi Pentru (din care au votat on-line : dl. Consilier local Mahu Bogdan Horațiu 

și dl. Viceprimar Sauciuc Cristian) și 5 voturi Împotrivă (dl. Consilier local Asandei Alexandru 

Constantin, d-na Consilier local Baciu Valentina, dl. Consilier local Enache Nicolae Ciprian, dl. 

Consilier local Oniciuc Grigoruță și dl. Consilier local Teodorescu Constantin). 

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA 

NR. 422 a Consiliului. 
 

Dl. Mihalcea Cristian - Președinte de ședință - supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.4 privind punerea la dispoziția Companiei Județene Apa Serv SA, cu titlu gratuit, a 

unor terenuri proprietatea publică/privată a municipiului Piatra Neamț, pentru derularea ”Proiectului 

Regional de Dezvoltare a Infrastructurii de Apă și Apă Uzată din județul Neamț în perioada 2021-

2027”; 

 Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr.46867 din 26.11.2024 emis 

de către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv 

Direcția Cadastru, Domeniul Public și Privat; 

Comisiile de specialitate nr.1, nr.3 și nr.5 au avizat favorabil proiectul de hotărâre și propun 

adoptarea acestuia. 

D-na consilier local Baciu Valentina – ”în cadrul comisiei de specialitate nr.5, la mapa de 

ședință, am găsit documente care nu ne-au fost transmise pe e-mail. Și la proiectul de hotărâre nr.3, 

la fel. Am vrut să intervin. Documentele de care vorbea d-na secretar nu au fost transmise prin e-

mail. Toate documentele ar trebui trimise prin e-mail. Acea suma transmisă de executor nu există in 

documentația transmisă nouă pe e-mail. Nici la mapa de ședință, care a fost studiată astăzi. 

La proiectul nr.4 este o defalcare a lucrărilor care s-au efectuat. Primul lucru care aș fi vrut 

să fie la dosar era un plan de situație sau un fotoplan, să vedem aceste lucrări. Am înțeles că mai 

sunt două hotărâri și nu sunt nici acolo aceste planuri. Aș vrea pentru această hotărâre să avem un 

fotoplan. Amendamentul pe care vreau să îl propun este : la art.1 și 2 să adaug termenul, respectiv : 

de la intrarea în vigoare a prezentei hotărâri și până la sfărșitul investiției, în 2027. Pe perioada 

derulării acestei investiții.” 

D-na Oana Roxana Catzaiti – Secretarul General al Municipiului Piatra Neamț- ”ei acum 

depun proiectul. Hotărârile emise aveau etapizat anumite loturi de teren, pe care se dorea 

schimbarea conductelor de apă. Prin alte hotărâri de consiliu am completat până am ajuns la 

suprafața de 57.000. Proiectul vechi nu s-a derulat. Acum ei reintră cu acest proiect, cu toate 

documentele avute în spate, într-o nouă perioadă de finanțare, în alt program.” 

D-na consilier local Baciu Valentina – ”considerați că acest cuvânt,temporar, trebuie lăsat...” 

Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință – ”APA SERV derulează acest program la 

nivelul întregului județ și în cadrul proiectului sunt anumite situații, pe care trebuie să le pună de 

comun acord cu ADR Nord Est. Se fac anumite clarificări. Aceste solicitări sunt venite de la Apa 

Serv și noi dacă modificăm prin acest amendament s-ar putea să nu aibă scopul solicitat de către 

ADR. Atunci ori să vină cu altă clarificare...” 

D-na Oana Roxana Catzaiti – Secretarul General al Municipiului Piatra Neamț- ”aici este 

vorba strict de organizarea de șantier. Noi le punem doar temporar, nu pe toată perioada.” 

D-na consilier local Baciu Valentina –”până se termină perioada”. 

D-na Oana Roxana Catzaiti – Secretarul General al Municipiului Piatra Neamț- ”asta este 

perioada când se poate finanța.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”este vorba de exercițiul financiar.” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”din punct de vedere tehnic, când îți reia 

primăria drepturile în baza acestei hotărâri ?” 

D-na Oana Roxana Catzaiti – Secretarul General al Municipiului Piatra Neamț- ”ei doar 

folosesc terenul ?” 

D-na consilier local Baciu Valentina – ”noi dăm dreptul de folosință, nu terenul ?” 

 



D-na Oana Roxana Catzaiti – Secretarul General al Municipiului Piatra Neamț- ”exact. 

Dreptul de folosință și dreptul de trecere.” 

D-na consilier local Baciu Valentina – ”deci noi dispunem. Putem dispune și termenul. Eu 

supun acest amendament.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – „ce vreți să obțineți prin amendament, că asta e important. 

Un termen ?”  

D-na consilier local Baciu Valentina – ”o limitare în timp a acestui drept de trecere” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”care este scopul ?” 

D-na consilier local Baciu Valentina – ”în scopul de a ne proteja proprietatea.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”nu ne ia nimeni proprietatea” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”primăria nu are o istorie foarte fericită 

cu ceea ce înseamnă Apa Serv.” 

Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință – ”aceste terenuri nu sunt date ca un aport de 

capital la Apa Serv. Pe perioada derulării contractului este pus la dispoziție terenul.” 

D-na Oana Roxana Catzaiti – Secretarul General al Municipiului Piatra Neamț -  ”este dat 

pe perioada de implementare a proiectului. Nici nu știm dacă va fi finanțat sau nu. Poate nu câștigă 

finanțarea. Nu avem de unde să știm. Pentru a încerca să schimbăm ceva.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”nici nu pot depune dacă nu au hotărârea.” 

Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință supune la vot amendamentul formulat de d-na 

consilier local Baciu Valentina, care a fost RESPINS cu 7 voturi Pentru (dl. Consilier local Asandei 

Constantin Alexandru, d-na consilier local Baciu Valentina, dl. consilier local Enache Nicolae 

Ciprian, dl. consilier local Mahu Bogdan – a votat on-line, dl. consilier local Oniciuc Grigoruță, dl. 

Viceprimar Sauciuc Cristian – a votat on-line și dl. consilier local Teodorescu Constantin – a votat 

on-line) și 12 voturi Împotrivă. 

Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre în formă 

inițială, care a fost APROBAT cu 14 voturi Pentru (din care au votat on-line : dl. Consilier local 

Mahu Bogdan Horațiu și dl. Viceprimar Sauciuc Cristian) și 5 voturi Împotrivă (dl. Consilier local 

Asandei Constantin Alexandru, d-na consilier local Baciu Valentina, dl. consilier local Enache 

Nicolae Ciprian, dl. consilier local Oniciuc Grigoruță și dl. consilier local Teodorescu Constantin – 

a votat on-line). 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”am vrut să punctez după ce vă exercitați dreptul la vot. 

Practic ați votat împotriva acestui proiect al Apa Serv de îmbunătățire a acestor rețele. Sunteți 

conștienți, nu ? 

D-na consilier local Baciu Valentina – ”suntem conștienți despre ce votăm și despre 

amendamentele făcute.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”mă bucur.” 

Dl. Consilier local Teodorescu Constantin – ”d-le Primar, înainte de ședință chemați-ne și pe 

noi la consultări și o să vedeți că nu o să mai apară sincopele acestea. Este simplu.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”de ce ar trebui să vă chem înainte de ședință ? să 

parcurgem împreună proiectele ?” 

Dl. Consilier local Teodorescu Constantin – ”pentru că suntem o echipă și avem aceleași 

interese, ale cetățenilor.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”trebuie să se vadă asta și la vot”. 

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA 

NR. 423 a Consiliului. 
 

 Dl. Mihalcea Cristian - Președinte de ședință - supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.5 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Piatra Neamț, pe anul 

2024; 
 Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr.46864 din 26.11.2024 emis 

de către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv 

Direcția Economică; 

Comisia de specialitate nr.1 a avizat favorabil proiectul de hotărâre și propune adoptarea 

acestuia. 



Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre, care a fost 

APROBAT cu 17 voturi Pentru (din care au votat on-line : dl. Viceprimar Sauciuc Cristian și dl. 

Consilier local Teodorescu Constantin), dl. Consilier local Dulamă Laurențiu Cristinel nu a 

participat la vot, iar dl. Consilier local Mahu Bogdan nu a avut conexiune la internet. 

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA 

NR. 424 a Consiliului. 
 

Dl. Mihalcea Cristian - Președinte de ședință - supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.6 privind constituirea Consiliului Comunitar Consultativ și aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare al acestuia; 

 Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr.46906 din 27.11.2024 emis 

de către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv 

Direcția de Asistență Socială; 

Comisiile de specialitate nr.1 și nr.4 au avizat favorabil proiectul de hotărâre și propun 

adoptarea acestuia. 

 D-na Oana Roxana Catzaiti – Secretarul General al Municipiului – dă citire buletinului de 

vot secret. 

 Nu participă la vot: dl. Consilier local Apopei Marius, dl. Viceprimar Sauciuc Cristian și dl. 

Consilier local Toma Vlăduț. 

  Se procedează la înmânarea buletinelor de vot secret. 

 D-na Oana Roxana Catzaiti -  Secretar General al Municipiului prezintă Procesul Verbal de 

numărare a voturilor secrete, astfel: 

 Total voturi: 14 

 Voturi nule: 0 

 Voturi valabil exprimate: 14 

  Din care: Voturi Pentru: 10 

       Voturi Împotrivă: 4  

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA 

NR. 425 a Consiliului. 

 

Dl. Mihalcea Cristian - Președinte de ședință - supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.7 pentru modificarea HCL nr.373 din 16.10.2024 privind încheierea unui parteneriat 

cu Consiliul Județean Neamț prin Centru pentru Cultură și Arte Carmen Saeculare, Camera de 

Comerț și Industrie Neamț și Organizația de Management al Destinației Turistice Piatra Neamț, 

pentru organizarea evenimentelor de sfârșit de an: Ziua Națională 2024, ”Piatra lui Crăciun – 

Tărâmul Moșului, ediția a III-a” și Revelion 2025, cu modificările și completările ulterioare; 

 Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr.46996 din 26.11.2024 emis 

de către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv 

Serviciul Comunicare; 

Comisiile de specialitate nr.1, nr.4 și nr.5 au avizat favorabil proiectul de hotărâre și propun 

adoptarea acestuia. 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”am parcurs proiectul de hotărâre și am 

vrea să lămurim câteva aspecte. Am înțeles că în fiecare cartier se va organiza ...ce anume 

 ? Scene ? Sau ce mai exact ?  Spectacol de sărbători în cartiere, 30 noiembrie în Precista, Mărăței, 

Dărmănești și pe 1 decembrie Văleni și Speranța. Cum vedeți chestia asta vis-a-vis de circulație în 

zonele respective ? ” 

Dl. Primar VAsile Adrian Niță – ”Ne-am dorit ca și în cartiere să împodobim acei brazi de 

Crăciun, cu un fotocorner, pentru cei care vor să-și facă fotografii, și cu o căsuță în care 

comercianții să vândă dulciuri pentru cei mici. Ele sunt amplasate în zone în care nu încurcă 

circulația stradală. Despre asta e vorba. Ce nelămuriri mai aveți ?” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”despre spectacole.” 

Dl. Primar VAsile Adrian Niță – ”nu sunt spectacole. Pot fi spectacole mai mari sau mici. 

Acestea nu necesită o scenă specială. E vorba de colinde. Am hotărât ca cei care vor să ne colinde 

anul acesta la primărie, să o facă în cartiere, pentru a se bucura cetățenii orașului”. 



Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”vroiam să vă mai întreb tot ce 

înseamnă de promovarea pe mijloace de transporturi, în sensul că microbuzele în care locuim vor 

anunța aceste spectacole sau sunt autobuze în alte orașe  ....”. 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”autobuzele circulă în tot județul, nu numai în orașul în care 

locuim.” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”să înțeleg că vreți să promovați la nivel 

de județ. De ce nu pot fi folosite lucrurile care sunt deja în patrimoniu și este necesară închirierea a 

120 de figurine, în valoare de 258.000 RON ?” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”nu cred că sunt 120. Sunt mai multe. Cred că sunt 1.200” 

Dl. Muraru Gabriel – Șef Serviciu Comunicare – ”sunt figurinele din Parcul Central și 

Curtea Domnească. Pe lângă aceste figurine sunt și tuneluri de lumină, o cupolă foarte mare 

amplasată în zona Bradului. Această categorie de cheltuieli a rămas neschimbată de la forma inițială 

a hotărârii de consiliu local. O parte din cheltuieli au fost făcute”. 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”anul trecut a fost la fel ? 

Dl. Muraru Gabriel – Șef Serviciu Comunicare – ”anul trecut, valoarea a fost la jumătate”. 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”mulțumesc. S-a făcut o analiză și în trecut și s-a constatat 

că este mai eficient să le închiriezi decât să le cumperi, pentru că se degradează foarte rapid și 

pentru că poți în felul acesta, în anul următor, să ai altfel de figurine, să nu montezi pe aceleași”. 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”este o analiză scrisă ? cum am putea să 

o vedem ?” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”e logică, nu e scrisă.” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”deci nu sunt documente scrise”. 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”nu există. In baza invetarelor din anii trecuți, când s-a 

constatat că ele nu pot fi folosite. ” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”există un inventar ?” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”este o gestiune și un inventar cu aceste obiecte, care au 

fost casate.” 

D-na Oana Roxana Catzaiti – Secretarul General al Municipiului –”este o comisie 

constituită la nivelul instituției. Ele au fost verificate.” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”puteau fi refolosite, inclusiv bradul.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”de unde știți că mai multe puteau fi refolosite ?” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”în ceilalți ani s-a pus acestaă problemă 

și au fost refolosite o mare parte din ele.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”sunteți într-o mare eroare.” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”colegul dumneavostră a zis că în 

ceilalți ani, valoarea cheltuielilor a fost la jumătate.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”sunteți într-o mare eroare. Nu vă băgați într-un teren pe 

care nu-l stăpâniți. Anul trecut au fost tot închiriate.” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”față de anul precedent, suma este 

dublă.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”și cantitatea lor este mai mare. La nul va fi și mai mare. Vă 

anunț de pe acum ca să știți. Imi doresc ca în fiecare cartier să fie și mai multe lumini.”  

Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință – ”dl. Asandei, din câte îmi aduc aminte, în 

hotărârea de consiliu local inițială, suma a fost propusă de către partidul dumneavostră. Suma asta, 

nu alta. ” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”ați dat alte întrebuințări sumei.” 

D-na Oana Roxana Catzaiti – Secretarul General al Municipiului – ”colegul meu de la 

comunicare a zis bine, aceste 120 de figurine, au fost aprobate cu această sumă, încă de la nivelul 

lunii octombrie, când a fost primul proiect de hotărâre. De aceea a zis că au fost deja achiziționate. 

Acum, când discutăm despre ele, este puțin tardiv.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”le-ați aprobat atunci și acum nu vreți ?” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”targetul fiecărei sume de atunci nu este 

același cu cel de acum.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ” e o sumă în plus pentru că s-au pus și altele în plus. Ce vă 

nemulțumește, că sunt mai multe luminițe de sărbători ?” 



Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”că există o recuzită care at putea fi 

utilizată.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”conform datelor pe care le avem și a invetarului făcut, nu 

avem această recuzită de care ziceți dvs.” 

Dl. Consilier local Harbuz Liviu – ”îmi cer scuze că intervin. De aceea aș vrea să mă 

autodenunț față de colegul meu de partid și să spun că acestea au fost politicile pe care le-am 

promovat în mandatul trecut. Intr-adevăr toată recuzita este praf, totul este casat și este mai 

avantajos de închiriat. Acum dacă vorbim de cantitate, fiecare administrație își asumă o anumită 

cantitate. Dar recuzita este praf.” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru –”discuțiile pe care le-am avut în ceilalți 

ani au fost în ideea de a putea achiziționa recuzită care să fie reutilizată. Asta a fost ideea.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”am luat act de părerea dvs, înțeleg că v-ați opus și la 

achizționarea Casei Armate și la proiectul cu Apa Serv cu investițiile din Piatra Neamț și la 

luminițele de Crăciun. Foarte frumos. Felicitări.” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”aici sunt afaceri.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”afacerile cui ? că ale mele nu sunt.” 

Dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru – ”ale noastre, ale cetățenilor”. 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”aici nu sunt afaceri, este administrație.” 

Dl. Primar Vasile Adrian Niță – ”nu vă vorbesc de sus, tonul acesta pe care îl folosiți vă rog 

să nu îl mai folosiți pe viitor. Eu vă respect și aștept același lucru și de la dvs.” 

 Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre, care a fost 

APROBAT cu 13 voturi Pentru (din care dl. Viceprimar Sauciuc Cristian a votat on –line), 5 voturi 

Abținere (dl. Consilier local Asandei Constantin Alexandru, d-na consilier local Baciu Valentina, 

dl. consilier local Enache Nicolae Ciprian, dl. consilier local Oniciuc Grigoruță și dl. consilier local 

Teodorescu Constantin – a votat on-line), iar dl. consilier local Mahu Bogdan a pierdut conexiunea 

la internet. 

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA 

NR. 426 a Consiliului. 
 

Dl. Mihalcea Cristian - Președinte de ședință - supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.8 privind modificarea unor tarife aferente Contractului nr.35.695/5673/31.08.2023 de 

delegare prin concesiune a gestiunii activității de măturat, spălat, stropit și întreținere a căilor 

publice și curățarea și transportul zăpezii de pe căile publice și menținerea în funcțiune a acestora pe 

timp de polei sau de îngheț - parte componentă a serviciului de salubrizare din Municipiul Piatra 

Neamț; 

 Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr.47063 din 28.11.2024 emis 

de către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv 

Direcția Tehnică; 

 Comisiile de specialitate nr.1, nr.3 și nr.5 au avizat favorabil proiectul de hotărâre și propun 

adoptarea acestuia. 

 Dl. Mihalcea Cristian – Președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre, care a fost 

APROBAT cu 18  voturi Pentru (din care au votat on-line : dl. Viceprimar Sauciuc Cristian și dl. 

Consilier local Teodorescu Constantin), iar dl. Consilier local Mahu Bogdan nu a avut conexiune la 

internet. 

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA 

NR. 427 a Consiliului. 
 

 

 La pct. II - Informări – Întrebări – Interpelări adresate executivului, dl. Mihalcea Cristian - 

Președinte de ședință dă cuvântul d-lui Primar.  

 Dl. Primar Adrian Niță – ”sunteți invitați pe 30 noiembrie, orele 17:00, la deschiderea 

Târgului de Crăciun, în Piața Ștefan cel Mare, când vom da startul sărbătorilor de iarnă și vom 

aprinde aceste luminițe de Crăciun, pe care și le-au dorit toți cetățenii din Piatra Neamț. Vă 

mulțumesc.” 

 



 Nemaifiind alte probleme de discutat, dl. Mihalcea Cristian - Președinte de ședință declară 

închise lucrările şedinţei. 

 

 

 Procesul – verbal a fost semnat de: 

 

 

 Dl. Mihalcea Cristian - Președinte de ședință 

 

 

 D-na Oana Roxana Catzaiti –Secretarul General al Municipiului 

 
 

 

 

 

 

Întocmit, 

Nicoleta Poețelea 
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